
ROZHOVOR SLOVANOVCŮ S PANÍ 

ŘEDITELKOU 
 

 

1) Jak se třída dostane k organizaci Mikuláše? 

 Kvůli neshodám v tomto školním roce bude pro příští 

školní rok dán určitý termín (přesný den), kdy se zástupci 

9. tříd mohou přihlásit - v jiný den přihlášky nebudou 

akceptovány, aby měl každý stejnou příležitost. 

Z přihlášených tříd pak bude vybrána ta, která bude nejvíce 

splňovat kritéria (bude upřesněno - např. chování žáků, 

plnění školních povinností..)  

 

2) Kolik přibližně stojí měsíční provoz školy? 

 2 rozpočty - a) z ministerstva na platy učitelů a dalších   

                             zaměstnanců (ročně 56-57 mil. Kč) 

                         b) od města - 5.5 mil. Kč na 12 měsíců 

                                    

 např. jen topení a provoz školy ročně stojí cca 2,5 mil. Kč 

                        

3) Bylo by možné zařadit více květin do prostoru školy? 

 Možné by to bylo. Jedná se však o složitější věc, neboť 

květiny musí být odolnější a musí být ve větších 

velikostech. Na starost to mají spíše učitelé pracovních 

činností a paní učitelka Škvarlová.  

 

4) Uvažuje se o renovaci prostoru atria? 

 Ano, uvažuje. Školou ovšem prochází úzký pozemek, který 

nelze vykoupit a to znamená, že se stavbou budov v atriu je 

to po právní stránce složitější. Od jara se zde budou 

nacházet stoly a židle - k dispozici pro venkovní výuku. 

Atrium je nyní možno zvelebit, ovšem jen po estetické 

stránce (nové květiny apod.) Do budoucna by zde mohla 

být venkovní učebna, mohlo by tu být i malé pódium.  

 

 

 



5) Bylo by možné pořídit akvária se zvířátky do vybraných 

tříd? 

 Ano, možné by to bylo, ale pouze ve třídě, která je v klidu 

a kde by se našel někdo, kdo by se o zvířátko postaral 

i o víkendu (jedná se o živého tvora, který potřebuje klid 

a péči). Zamysleme se tedy, jestli je pořízení takového 

akvária vhodné. 

 

6) Je v silách naší školy přidat více odpadních nádob na tříděný 

odpad např. na baterie či papír? 

 Škola je zapojena do projektu. Nádoba na baterie je 

umístěna u bytu pana školníka, ale mnoho žáků o ní neví. 

S opatřením další nádoby na baterie určitě problém není. 

Na buňkách jsou nyní umístěny nádoby na plasty, tento rok 

se škola zaměřuje na třídění plastů. Jen pro představu, 

1 koš na plasty stojí 700 Kč (již teď jsou některé koše 

poškozeny). Třídění papíru je naplánováno na příští rok. 

Bude to trochu složitější, protože papír dosahuje velkého 

objemu, třídy by musely odpad opravdu důkladně třídit 

a projekt bude stát spoustu peněz. Bude totiž nutné zažádat 

o přistavení kontejneru na papír.   

 

7) Bylo by možné změnit tón zvonění? 

 Ano, bylo. Ale se změnou to není tak jednoduché. Zvonění 

i jiné systémy školy jsou napojeny na centrální systém, 

který je vedený po celé škole (zabudovaný pod 

kachličkami), končí u pana školníka. Změna zvonění by 

znamenala „rozkopání“ celého systému a vyšla by 

přibližně na 100 000 Kč. Mohu ale prozradit, že máme 

plán na renovaci přístroje na hlášení (bude k dispozici 

např. i možnost pustit písničky).  

 

8) Bylo by možné zavést otevírání vchodových dveří pomocí 

čipů? 

 S firmou jsme již navázali spolupráci, ale věc je 

komplikovanější a musí se velmi dobře promyslet. Musíme 

si uvědomit, že kdyby se např. nějaký žák nenahlásil při 

příchodu do školy (nepřiložil čip), automaticky by byl 

odeslán e-mail rodičům, že dítě nedorazilo do školy 



(přitom by bylo ve výuce) - toto je potřeba dořešit. Musíme 

počkat, až bude zavedena elektronická třídní kniha. 

 

9) Chtěli bychom se zeptat, zda by žáci mohli mít k dispozici u 

obědů sůl/koření? 

 Ne, nemohli. Jídlo je upraveno tak, jak má být. Porce soli 

a koření, kterou děti mohou v jídle přijmout, je již v jídle 

obsažena. 

 

10) Uvažujete o zavedení elektronické žákovské knížky? 

 Ano, uvažujeme. O letošních prázdninách proběhne oprava 

PC učeben, bude nutné do tříd umístit počítače a zajistit 

100% funkčnost internetu. 

 

11) Zajímalo by nás, jestli by mohla být na WC zrcadla? 

 Nejsem si jistá, jestli ano. Nemyslím si, že zrcadlo je úplně 

bezpečná věc. Navíc, ve většině tříd jsou zrcadla umístěna 

nad umyvadly. Jen pro informaci, nově zrekonstruované 

toalety u prvních tříd zrcadla nemají. 

  

12) Mohla by škola uspořádat více akcí po vyučování? 

 Škola by určitě mohla. Je potřeba navrhnout konkrétní 

akce. Nabídka kroužků je ve školním klubu. V případě 

zájmu o další aktivity by se musel najít dobrovolník 

ochotný kroužek vést. Celkově ale o kroužky není až 

takový zájem (spousta žáků chodí do kroužků mimo 

školu).  

 


